
Svečano obilježavanje 60 godina ericssona Nikole tesle 
održano je 4. studenoga u Hypo Centru u zagrebu. 
događanje se odvijalo pod visokim pokroviteljstvom 
predsjednika Republike Hrvatske, Stjepana mesića i uz 
njegovu nazočnost, kao i uz nazočnost Ivana Šukera, 
ministra financija, izaslanika predsjednice vlade 
koja je bila odsutna zbog ratifikacije sporazuma sa 
Slovenijom. Svečani program bio je izrazito zahtjevan 
i složen, kako tehnički tako i sadržajno, u skladu s 
tehnološkim vodstvom ericssona Nikole tesle. krešimir 
mišak, voditelj programa je uz najave važnih gostiju 
iz sadašnjosti te točaka programa komunicirao i s 
hologramima Nikole tesle i larsa magnusa ericssona, 
sudionicima proslave od početka od kraja događanja. 
dinamičnim i nadahnutim govorima skupu su se 
obratili predsjednica ericssona Nikole tesle,  
mr. sc. gordana kovačević, predstavnik korporacije 
ericsson, jan Campbell, potpredsjednik ericssonove 
tržišne jedinice Srednja europa, Srednji istok i Afrika 
te Ivan Šuker i Stjepan mesić. 

ISPRAvNe StRAteŠke Odluke kROz 
POvIjeSt
Predsjednica Ericssona Nikole Tesle u svom se govoru osvrnula na 
bogatu povijest kompanije, važnost ispravnih strateških odluka, 
kao i inovativnost, predanost i ustrajnost zaposlenika koji su 
gradili i grade današnju kompaniju. Vezano uz globalne trendove 
i ulogu Ericssona Nikole Tesle, predsjednica je rekla: „Upravo 
prolazimo petu tehnološku revoluciju u zadnjih 240 godina – 
revolucionarni razvoj IT i telekomunikacija. Ne samo da će ta 
tehnološka revolucija zahvatiti veliki dio svjetske populacije nego 
će zahvaljujući ogromnom inovacijskom potencijalu i poslovno 
okruženje doživjeti snažne promjene kroz korištenje modernih 
informacijsko komunikacijskih i telekom tehnologija. Svi ovi 
trendovi govore u prilog potrebi i neminovnosti tehnološkog i 
tržišnog razvoja svjetskih telekomunikacija, što znači da će se ICT 
još brže primjenjivati u svim sferama života uključujući i ljudima 
najvažnija područja poput e-zdravstva, e-učenja, e-uprave te 
u tom kontekstu stvaranja „inteligentnog“ društva u cjelini. Za 
takvo strateško pozicioniranje postoji odgovornost svih sudionika 
na lokalnom, regionalnom i globalnom telekom i ICT tržištu 
koji svojim postupanjem direktno utječu na daljnji tehnološki 
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Obljetnica

i tržišni razvoj. Naša je uloga s obzirom na našu pripadnost 
Ericssonovoj korporaciji, stručni, tržišni i tehnološki potencijal 
i liderstvo u tom procesu nezaobilazna, a rezultati će, vjerujem, 
poslužiti kao podloga za nastavak slične uspješne priče na nekoj 
od sljedećih obljetnica kompanije.“ U svome obraćanju zahvalila 
se na dosadašnjoj suradnji gostima i istaknula veliku važnost 
svih poslovnih partnera i šire društvene zajednice u realizaciji 
najzahtjevnijih kompanijskih projekata.

POzItIvAN utjeCAj NA glObAlNu 
ORgANIzACIju
Jan Campbell istaknuo je da je s kompanijom počeo surađivati 
još kao mladi inženjer vezano uz AXE sustave, a prisjetio se i 
kompanijske inovacije u ovome području koja je našla primjenu 
u mnogim zemljama svijeta. Vezano uz današnju ulogu Ericssona 
Nikole Tesle istaknuo je sljedeće: „Ericsson Nikola Tesla je 
respektabilna lokalna kompanija koja značajno utječe na 
globalnu organizaciju i poslovne rezultate Ericssona. Ovo znači 
otvorenu komunikaciju, timski rad, iskustvo, znanje i dijeljenje 
resursa. Ericsson Nikola Tesla svojom dodanom vrijednošću i 
inovativnim pristupom utječe na cijelu organizaciju. Uspjeh se 
temelji na zaposlenicima kompanije, snažnom liderstvu, visokim 
kompetencijama i motiviranosti. Ovo liderstvo i zaposlenici, koji su 
kompetentni i posvećeni poslu, značajno pridonose Ericssonovom 
brandu širom svijeta. Kao zrela i izvrsna organizacija, Ericsson 
Nikola Tesla je na pravom putu ka postizanju istinske poslovne 
izvrsnosti koju u Ericssonu doživljavamo kao dokaz kvalitete 
našeg rada.“

PRAvI Put zA OStvAReNje HRvAtSkOg 
SNA
S neskrivenim zadovoljstvom, Ivan Šuker ukazao je na mjesto 
naše kompanije u hrvatskoj današnjici, ali i viziji Hrvatske sutra: 
„Najteže je govoriti na proslavi obljetnice jedne uspješne tvrtke. 
Ali, da li je možda kompanija Ericsson Nikola Tesla „onaj hrvatski 
san“? Da li je to možda kompanija koja pokazuje i kojim putem 
bi sutra trebala ići hrvatska država? Da li je to kompanija koja 
nam kaže da u Hrvatskoj baš nije sve tako negativno, kompanija 
koja kaže da je u Hrvatskoj bilo itekako uspješnih privatizacija, 
privatizacija tvrtki koje su nas dovele u sam svjetski vrh. Da li 

je to kompanija koja nam kaže da sutra budućnost Hrvatske 
trebamo gledati kroz spoj znanosti i realnog sektora. To je možda 
pravi put za Hrvatsku sutra.“ U nastavku govora, dotakao je i 
konkretne zajedničke projekte državnih tijela Republike Hrvatske i 
naše kompanije, napominjući: „Da, to je taj hrvatski san i mislim 
da večeras ne bi trebalo ništa više reći, nego da se gospođa 
Kovačević i njena tvrtka uključila u jedan vrlo, vrlo značajan 
projekt za Hrvatsku, po meni jedan od ključnih projekata, a to 
je informatizacija i stavljanje na elektronske medije katastra 
i gruntovnice, jer to je podloga za jedan brži i kvalitetniji 
gospodarski razvoj Republike Hrvatske.“

kAdA bI bIlO vIŠe kOmPANIjA POPut 
vAŠe, HRvAtSkA bI OStvARIlA SvOj SAN
Predsjednik Republike Hrvatske u prepoznatljivom je stilu naglasio 
značaj kompanije: „Ovdje smo vidjeli početak jedne manufakture 
u telefoniji, da bi došli do jedne sofisticirane proizvodnje, 
proizvodnje znanja. Izvozimo pamet, ali zadržavamo izvor te 
pameti. Kada bi takvih firmi bilo više, prije bi Hrvatska ostvarila 
svoj cilj, a to je da bude zemlja znanja. Zemlja znanja može biti 
samo ona koja ulaže u obrazovanje, koja ulaže u mlade i to je naš 

prvenstveni zadatak. S ovom integracijom, ulaskom Ericssona u 
zajedničku firmu s „Nikolom Teslom“, gdje su uloge podijeljene, ali 
na jedan vrlo logičan način, dobili smo rješenje za naše završene 
inženjere elektrotehnike. Oni ne moraju sada razbijati glavu gdje 
će se zaposliti. Njih radno mjesto čeka. Kad bi to imali, a morat 
ćemo imati, u nekim drugim proizvodnjama i industrijama, onda 
ćemo imati ono što smo zaželjeli: da budemo zemlja znanja. 
Nalazimo se u dosta teškim problemima. I Ericsson Nikola 
Tesla ima problema, ali ih savladava. I mi moramo savladati 
ove probleme pred kojima se Hrvatska danas nalazi. Jedan dio 
problema je naš domaći uradak, ali jedan dio je sigurno uvezen i 
na njega nismo mogli utjecati. Na recesiju nismo mogli utjecati, 

govor ministra Šukera

Predsjednica ericssona Nikole tesle i 
predsjednik Republike Hrvatske



ali se moramo prilagođavati, moramo proizvoditi i moramo 
izvoziti. I ja ponovo apeliram na sve u Hrvatskoj, ali i na 
one koji kreiraju regulativu: mi moramo iz zemlje uvozne 
privrede postati zemlja izvozne privrede, i to izrazito izvozne. 
Ericsson Nikola Tesla je primjer da se to može. I zato još 
jednom čestitam svim djelatnicima Ericssona Nikole Tesle, 
njihovim gostima, ali i svima koji su sjajno vodili "Nikolu 
Teslu" kroz sve ove godine, da bi tvrtka mogla biti ovo što je 
danas. Čestitam i menadžmentu i predsjednici tvrtke Gordani 
Kovačević, jer je nastavila jedan put kojim bi mnogi trebali 
ići.“

dINAmIčAN PROgRAm uz POzItIvNO 
OzRAčje
Tijekom programa prikazani su filmovi o djelatnostima kompanije, 
njenoj povijesti i društvenoj odgovornosti, uz „izvanredne vijesti“ 
Zorana Šprajca vezane uz posjet povijesnih velikana Nikole Tesle i 
Larsa Magnusa Ericssona Zagrebu i Ericssonu Nikoli Tesli. Za glazbene 
predahe pobrinuo se Massimo uz pratnju Big Banda Hrvatske 
radiotelevizije pod vodstvom maestra Silvija Glojnarića. Slavljeničku 
tortu timski su razrezali predsjednica Ericssona Nikole Tesle i bivši 
kompanijski direktori mr. sc. Marijan Crnjak, mr. sc. Milivoj Pejković, 
Per Olof Sjöstedt i Ake Enell. Događanju je prisustvovalo oko 700 
uzvanika, predstavnika društveno-političkog i gospodarskog života 
te kupaca i partnera iz Hrvatske i cijelog svijeta. Najviši predstavnici 
državne i izvršne vlasti, predsjednica Ericssona Nikole Tesle te niz 
kupaca i poslovnih partnera dali su izjave nakon službenog dijela 
programa. Skup je pratio veliki broj novinara i fotografa iz tiskanih 
i elektroničkih medija.

massimo i big band 
Hrvatske radiotelevizije

Odlična prigoda za poslovne kontakte
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u nemogućnosti da i osobno bude prisutna na svečanosti, čestitke je uputila i predsjednica 
vlade Republike Hrvatske, jadranka kosor. u svom obraćanju gospođa kosor istaknula je 
kompanijski značaj u okvirima regije i korporacije ericsson uz istovremenu društvenu i 
socijalnu odgovornost te kompaniji poželjela daljnje uspješno poslovanje.

„Izvanredne vijesti“
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u medijima je objavljen niz intervjua, komentara i reportaža povodom 
obilježavanja 60. obljetnice ericssona Nikole tesle. tako je u večernjem listu 
objavljen komentar mr. sc. borislava Škegre, bivšeg potpredsjednika vlade 
i ministra financija koji je sudjelovao u privatizaciji „Nikole tesle“. u vrlo 
zanimljivom komentaru Škegro se osvrnuo na teške ratne okolnosti u kojima je 
privatizacija izvršena. međutim, smatra da su se napori svih sudionika isplatili 
jer je sklopljen fer ugovor. Stvorena je uspješna kompanija, kako uvaženi 
komentator zaključuje: „…puna elana, mladih ljudi najboljih u svijetu u svojim 
profesijama, kompanija koja ostvaruje profit. mali dioničari zaradili dovoljno 
za po pristojan automobil. I još ti inače kritički nastrojen predsjednik države 
odaje priznanje za učinjeno u ključnoj fazi pretvorbe i privatizacije!“ Reportaža 
o kompaniji pod nazivom „Od male tvornice u Palmotićevoj do lidera pete tehnološke 
evolucije“, objavljena u istom dnevniku, donosi detaljan prikaz razvoja kompanije i onoga što 
ericsson Nikola tesla predstavlja danas, regionalnog ICt lidera. Autori su prateći monografiju 
ericssona Nikole tesle složili priču o uspjehu te naglasili da je kompanija i nekada i sada 
ostala velika jer se uspjela prilagođavati, preobražavati i ostati kompetitivna u punom smislu 
te riječi a da joj je razina korporativnih poslovnih standarda, pa i onih moralnih, na hrvatskoj 
sceni postala nedostižna za sve ostale. 

gordana kovačević 
i boris Nemšić

miroslav kantolić, mladen Pejković, johan granlund i goran Ožbolt

SlAvImO 60. ROđeNdAN eRICSSONA 
NIkOle teSle I 10 gOdINA zAjedNIčke 
SuRAdNje
Mladen Pejković, predsjednik Uprave i tehnički direktor Vipneta: 
„Ericsson Nikola Tesla bio je jedan od naših prvih partnera koji nas 
je podržao još 1999. godine kad smo ubrzanim tempom gradili 
mrežu kako bismo je pustili u rad u zadanim rokovima. Slavimo 
60 godina Ericssona Nikole Tesle, a također i 10 godina zajedničke 
suradnje. Na tu smo suradnju ponosni zato što smo kroz Ericsson 
dobili vrhunsku tehnologiju koju smo ponudili našim korisnicima 
i polučili lijepi rezultat za koji vjerujem da ga bez ove vrhunske 
tehnologije ne bi mogli postići.“

AktIvAN OdNOS S Obje StRANe dONOSI 
AtRAktIvNA RjeŠeNjA zA kORISNIke
Johan Granlund, predsjednik Uprave Tele 2 Hrvatska: „Ericsson 
Nikola Tesla cijeloj industriji isporučuje niz rješenja, a posebice 
Tele2. S Ericssonom Nikolom Teslom radimo od početka našeg 
poslovanja u Hrvatskoj i ostvarujemo odličnu suradnju. Vjerujemo 
da će nam kompanija nastaviti isporučivati rješenja koja smanjuju 
troškove, uz superiornu kvalitetu.“ O načinu rada kaže: „Istinska 
suradnja zahtijeva argumentacije s obje strane i aktivan rad pa 
su sučeljavanja različitih mišljenja pozitivna jer tako nastaju 
atraktivna rješenja za korisnike.“

eRICSSON NIkOlA 
teSlA – NukleuS 
zNANjA I vOdItelj 
RAzvOjA
Dr. sc. Boris Nemšić, predsjednik 
Uprave VimpelComa: „Ericsson 
Nikola Tesla je sigurno nukleus 
znanja u telekomunikacijama u 
Hrvatskoj i biti 60 godina u tako 
silovitom razvoju je fantastično. 
Mnogi mladi ljudi žele raditi u 
Ericssonu Nikoli Tesli, razvijaju tu 
tvrtku, razvijaju i društvo. Društvo 
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bez modernih komunikacija nije društvo znanja. Izvoz znanja 
je najbolje što postoji jer osnova tog znanja ostaje i može 
se umnožiti. Vjerujem da će Ericsson Nikola Tesla i dalje biti 
voditelj razvoja u Hrvatskoj i izvanredan je primjer za hrvatsko 
gospodarstvo pogotovo u vrijeme svjetske recesije.“

StvARAmO zAkONOdAvNI OkvIR 
zA RAzvOj OvAkvIH kOmPANIjA I 
POtICANje kONkuReNtNOStI
Dražen Breglec, državni tajnik za 
promet: „Ericsson Nikola Tesla 
svakako je jedna od najuspješnijih 
hrvatskih kompanija na ponos 
hrvatske privrede, posebno hrvatskog 
ICT sektora. Ona se, ne samo na 
hrvatskom tržištu, već i na svjetskom 
tržištu profilirala kao uspješan spoj 
znanosti i tehnologije primijenjen 
u gospodarstvu. Kompanija koja 
ostvaruje izvoz znanja u svjetskoj 
konkurenciji, a 70 posto prihoda 
ostvaruje od tog izvoza znanja 
bez ikakve dvojbe može služiti kao 
primjer svim ostalim kompanijama u Republici Hrvatskoj i kao 
naša perjanica svugdje u svijetu. Pratimo i trudimo se stvoriti 
takav zakonodavni okvir koji će omogućiti razvoj upravo ovakvih 
kompanija, primjenu znanja u industriji i poticati konkurentnost, 
a time i ulaganje u različite industrije. Mislim da smo u tome 
uspjeli i želim kompaniji Ericsson Nikola Tesla puno uspješnih 
desetljeća i ovako sjajnih rezultata.“

NAjvećI RASAdNIk StRučNjAkA
Igor Lučić, državni tajnik Središnjeg državnog ureda za 
e-Hrvatsku: „Ericsson Nikola Tesla je prije svega jedna od 
najvećih hrvatskih tvrtki, a i najveća hrvatska ICT tvrtka i 
najveća inženjerska tvrtka od preko 1500 inženjera. Ne mogu se 
dosjetiti niti jednog bitnog projekta u kojem ona ne sudjeluje. Od 
izgradnje hrvatskih telekomunikacija tijekom povijesti do snažnog 

uključenja u ICT tehnologije; 
od informatizacije katastra 
i zemljišnih knjiga uz cijeli 
niz drugih projekata kao što 
je informatizacija primarne 
zdravstvene zaštite, koju ćemo 
do kraja sljedeće godine imati 
u punoj primjeni. Ericsson 
Nikola Tesla ima najveći 
rasadnik stručnjaka, članica je 
Ericssonove obitelji, očekujem 
da i dalje bude vodeća ICT 
kompanija, kao i izvozni lider.“

Očekujem dA eRICSSON NIkOlA teSlA I 
dAlje bude lIdeR u ICt-u
Gašper Gaćina, zamjenik predsjednika Vijeća Hrvatske agencije za 
poštu i elektroničke komunikacije: „S Ericssonom Nikolom Teslom 
vežu me godine uspješne suradnje. Prvo je to bila suradnja kroz 

zajedničke projekte izgradnje nacionalnog telekomunikacijskog 
sustava, na kojima su radili tadašnji HPT i Ericsson Nikola Tesla, 
a u zadnjih nekoliko godina djelujem kroz HAKOM na definiranju 
uvjeta za razvoj cijele industrije. Moje je mišljenje o kompaniji 
izrazito pozitivno, kao i o zaposlenicima. U budućnosti očekujem 
da će se konsolidirati ICT tržište, očekujem da će kompanija i 
dalje biti lider u razvoju rješenja i da će ostati mjesto na kojem će 
mladi stručnjaci s FER-a moći razvijati svoje potencijale.“

PRIvlAčNI mlAdIm ljudImA
Prof. dr. sc. Aleksa Bjeliš, rektor Sveučilišta u Zagrebu: „Ova 
kompanija je sigurno jedno od najprivlačnijih mjesta gdje mladi 
mogu dobiti posao, pogotovo iz tehničkih, prirodoslovnih struka. 
S Ericssonom Nikolom Teslom Sveučilište ima odlične odnose i još 
jače planove. Gospođa Kovačević je u našem Sveučilišnom savjetu 
tako da se često s njome susrećem. S kompanijom želimo stvarati 
novu generaciju vrhunskih stručnjaka koji mogu proizvesti nova 
znanja koja će kroz tržište biti realizirana.“

IzNImNA SINeRgIjA zNANOStI I 
gOSPOdARStvA
Prof. dr. sc. Vedran Mornar, dekan FER-a: „Ericssonu Nikoli Tesli 
čestitam 60. rođendan. Ponosan sam na tu kompaniju koja stvara 
jednu iznimnu sinergiju znanosti i gospodarstva koja se kod nas 
rijetko vidi. FER ostvaruje odličnu suradnju s mnogim hrvatskih 
tvrtkama, ali suradnja s Ericssonom Nikolom Teslom jedna je od 
većih i uzornijih. Naši studenti imaju dobre izglede za zaposlenje, 
a Ericsson Nikola Tesla zapošljava veliki broj studenata. 
Budućnost ovisi o ovakvim kompanijama i o znanstvenicima koji 
će im dati podršku.“

dražen 
breglec

Igor lučić

gordana kovačević s vedranom 
mornarom i Aleksom bjelišom

gašper gaćina 
i dražen lučić
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uSPjeŠNA tRANzICIjA kOmPANIje
Ake Enell, bivši predsjednik Ericssona Nikole Tesle: „Bio sam 
predsjednik od 1998. do 2004. godine. Tijekom tog razdoblja 
kompaniju smo transformirali od kompanije orijentirane na 
proizvodnju hardvera prema kompetencijama orijentiranoj 
kompaniji. U Ericssonovoj grupi ova kompanija predstavlja centar 
kompetencija s visokoobrazovanim zaposlenicima. U Hrvatskoj to 
je važna kompanija sa znanjem u području ICT tehnologija i jaki 
izvoznik. Tranziciju kompanije osigurali smo zajedničkim radom 
snažnog kompanijskog tima u kojem je Gordana odigrala značajnu 
ulogu.

SvI Su željelI PROmjeNu, mI SmO ju 
kAtAlIzIRAlI
Per Olof Sjöstedt, bivši predsjednik Ericssona Nikole Tesle u vrijeme 
od 1995. do 1998.: „Jedna od prvih važnih stvari bila je poboljšati 
kontakte unutar Ericssona i ostvariti dobru komunikaciju s 
korporacijom. Premda okolnosti u doba pregovora o kupnji nisu 
ukazivale na buduće uspješno poslovanje (rat, embargo), odluka o 
kupnji „Nikole Tesle“ pokazala se dobrom. Rat je donosio rizik za 
tržište i smanjenje poslovanja, no srećom rat je završio. Najbolja 
sjećanja vezana su uz talentirane ljude. Svi su željeli promjenu, mi 
smo je katalizirali, tih se godina dogodila revolucija u „Tesli“. Sve 
ostalo je danas dio priče o uspjehu…“

jedNA Od NAjbOljIH PRIvAtIzACIjA
Milivoj Pejković, bivši direktor „Nikole Tesle“: „U kompaniji je uvijek 
vladao duh zajedništva i uvjerenje da idemo pravim putem. Vidjeli 
smo da dobro radimo, a često smo radili i bolje od okruženja u 
kojem smo se nalazili i to nam je davalo dokaz da smo na pravom 
putu. Nisam sumnjao u 60 godina, kao što i ne sumnjam da 
će još mnogo godišnjica biti. Bio sam na čelu tvrtke upravo u 
razdoblju privatizacije i tu je doista trebalo odlučiti u kojem smjeru 
krenuti. Najrealnija opcija, oko koje smo se svi složili, bila je da 
idemo s našim licencnim partnerom jer smo u tome vidjeli i dobru 
suradnju i dobru perspektivu za nas. Ovo je bila jedna od najboljih 
privatizacija u hrvatskom gospodarstvu. Izgradili smo snažnu i 
dobru tvrtku koja je bila poželjna za kupnju.“

buRNe RAtNe gOdINe
Marijan Crnjak, bivši direktor „Nikole Tesle“: „Razdoblje kada sam 
bio na čelu „Nikole Tesle“, od 1981. do 1993. bilo je iznimno burno, 
iz više razloga. Usvajali smo novu tehnologiju: prelazili smo s 
crossbar sustava na nove elektroničke sustave. To je bio veliki 
pothvat s više aspekata; tehnološkog, znanstvenog, investicijskog 
i kadrovskog. Također, u to vrijeme je Amerika stavila embargo na 
izvoz naših tehnologija u Sovjetski Savez, a on je bio značajan dio 
naših izvoznih poslova. Bilo je i razdoblje Domovinskog rata kada 
smo u tim ratnim uvjetima morali proizvoditi i opstati, zadovoljiti 
očekivanja kupaca u inozemstvu i osigurati nove izvozne poslove.

eRICSSON tRebA Ovu kOmPANIju
Pär-Anders Pehrson, potpredsjednik tržišne jedinice Srednje Europe: 
„Ericsson Nikola Tesla sve temelji na znanju i stručnosti svojih 
zaposlenika koji su na vrlo visokoj razini. Kompanija ima iznimno 
visoke ciljeve i stoga su nam vrlo vrijedni i s aspekta regije, ali i s 
pozicije drugih zemalja u svijetu. Mi u Ericssonu zaista trebamo 
ovu kompaniju. Tvrtka je počela kao proizvodna, a sada je  tvrtka 
koja je temeljena na vrlo visokom stupnju znanja i ukoliko 
pogledam uokolo primjećujem da su znanje i sposobnosti ljudi u 
ovoj kompaniji, ali i u Hrvatskoj općenito, na svjetskoj razini.“

jedINStveN PRImjeR I u glObAlNOj 
ORgANIzACIjI
Björn Hemstad, bivši predsjednik NO Ericssona Nikola Tesle: „U 
Ericssonu Nikoli Tesli bio sam tijekom razdoblja velikih promjena 
kad smo transformirali kompaniju iz proizvodne u kompaniju 
znanja. Ova je promjena bila vrlo uspješna zbog kreativnosti i 
znanja zaposlenika Ericssona Nikola Tesle. Taj je primjer jedinstven 
i u cijeloj Ericssonovoj grupi. Danas vidimo plodove ove odlične 
tranzicije koja se dogodila u Ericssonu Nikoli Tesli. Posebice 
to vidimo u području rješenja za zdravstvenu skrb gdje ova 
kompanija ima odgovornost za cijelu Ericssonovu grupu, kao i u 
drugim područjima djelovanja koja su važna za korporaciju.“

Niz brzojava s toplim čestitkama pristigao je na kompanijsku 
adresu. Na dosadašnjoj odličnoj suradnji zahvaljuju se, uz nadu 
u još uspješniju suradnju u budućnosti, generalni direktor 
Sibirtelekoma I.V.Dadikin, generalni direktor Interdnjestrkoma 
S.N.Ganža, ministar veza i informatizacije Republike Bjelorusije 
I.P. Pantelej, generalni direktor Beltelecoma K.S. Tikar, generalni 
direktor Rostelecoma Anton Kolpakov i mnogi drugi.

Slavljeničku tortu timski su razrezali 
predsjednica ericssona Nikole tesle i 
bivši kompanijski direktori

gordana kovačević s Pär-Andersom Pehrsonom, 
janom Campbellom i björnom Hemstadom


